
 

 

Årsmelding hytteutvalget for Østre Hol jeger og fiskeforening for 2022. 

  

1. Hytteutvalget har bestått av:       - Leder Eivind Endrestøl. 

                                                               - Rune Aarset 

                                                               - Amund Endrestøl 

- Kurt Ove Rønneid  

  

2. Spennhytta: 

Den årlige transport turen har blitt gjennomført, da ble det kjørt inn ved og propan, samt 
andre forbruksvarer. Tatt med søppel ut igjen. Nytt innervindu østover ble tatt med inn, 
dette blir montert vinter 2023. Utedo er blitt tømt  

Arbeidsprogram for Spennhytta 2023 

- Transport av ved og andre forbruksvarer, samt utkjøring av søppel. 

- Mindre vedlikehold her og der, noe maling og beising. 

- Sette inn nytt innervindu. 

- Tegne, vurdere ny utedo løsning, da vi bør ha en do løsning som fungerer vinterstid, 
bør ha samme plassering.  

- Slipe, lakke gulv 

- Etablere en spareløsning for Spennhytta, da dette er den eneste hytta foreningen 
faktisk eier. Dette for å være bedre rustet dersom det skulle skje store ting med 
hytta. 

- Hyttevask 

3. Steinbua: 



Den årlige transport turen har blitt gjennomført, da ble det kjørt inn ved og propan, samt 
andre forbruksvarer. Tatt med søppel ut igjen.   

Arbeidsprogram for Steinbua 2023:  

- Utedo/vedbod bør males. 

- Transport av ved og andre forbruksvarer og utkjøring av søppel. 

- Mure opp innermur i hjørnet hvor ovn står, pusse og sette på plass ovn igjen. 

- Utedo bør tømmes. 

- Hyttevask 

4. Tuftehytta: 

Den årlige transport turen har blitt gjennomført, da ble det kjørt inn ved og propan, samt 
andre forbruksvarer.   

Arbeidsprogram for Tuftehytta 2023 

- Transport av ved og andre forbruksvarer og utkjøring av søppel. 

- Lampe over kjøkken bordet bør monteres 

- Montere kjøkkenvifte, for å få avtrekk over kjøkken krok. 

- Montere ny regulator, div rep solcelle.  

- Hyttevask 

5. Utleie av hyttene: 

Utleien av hyttene 2022 har gått bra og samarbeidet med Inatur og kunder har fungert godt. 
Det må på plass strengere regler for avbestilling av hytte og at foreningen kanskje ikke 
refunderer så mye. Dette må vi vurdere, generelt er avbestilling litt dumt da provisjonen 
inatur tar får vi ikke igjen.  Også i år er det mange faste som kommer igjen til hyttene våres, 
spørsmål rundt forskjellig har blitt færre da di begynner å bli kjent i området og rutiner. 
Corona boomen har roet seg litt og belegget er en god del lavere i året enn fjoråret, men 
ganske likt tidligere år.  

 

 



 

 

 

En liten oversikt og belegg på hyttene: 

6. Dugnadstimer: 150 timer.  

Har i 2022 bestått av transport til hyttene, utkjøring, lasting, noe små vedlikehold, rydding av 
søppel. Dugnadstimar i forhold til administrering og utleie.  Dugnadsarbeid med båten ved 
Strandavatnet har i 2022 gått ganske greit takket være medlemmer som kjører forbi og sier i 
fra om det skulle være noe. Ivar Hognerud har et øye med båten hver gang han passerer. 
Arild Tvedt har stått for opp draging og utsetting av båt, samt kommet til unnsetting da en 
uheldig kunde fikk motor stans i et skikkelig dritvær og fikk rodd seg i land, mye lenger øst. 
Ny båtmotor må på plass før sommeren 2023.  

Takk for god hjelp i 2022 

For hytteutvalget 

 

Eivind Endrestøl. 

  
2021  
Hallingskarvet nasjonalpark - Tuftehytta - Østre Hol JFF.    65 

Hallingskarvet - Spennhytta - Østre Hol JFF.     76 

  

Hallingskarvet - Steinbua- Østre Hol JFF.    57 

2022  

Hallingskarvet nasjonalpark - Tuftehytta - Østre Hol JFF.    48 

Hallingskarvet - Spennhytta - Østre Hol JFF.     64 

Hallingskarvet - Steinbua- Østre Hol JFF.    31 
 

 
 
 

  
  
  
  
 
 
Belegg rapporten bekrefter bra med besøk på hyttene. 2021 var det det 
året til nå med mest trafikk på hyttene, 2022 er et mer normalt år.  
 
  



  

 


